
Tytu³: Pytanie dotycz¹ce trasy S8 w Zielonce
Pytanie dotyczy ochrony przeciwha³asowej trasy S8.
W Markach na ostatniej sesji rada podjê³a uchwa³ê na temat zwiêkszenia poziomu ochrony przeciwha³asowej.Czy nasza Rada m
a zamiar podj¹æ podobne dzia³ania?
Podobno na ostatniej sesji jeden z radnych stwierdzi³, ¿e nie op³aca siê nawet robiæ kanalizacji w rejonie trasy bo teren i tak s
iê wyludni.
Na jakiej podstawie takie stwierdzenia? W chwili obecnej mo¿na jeszcze powalczyæ o lepsz¹ ochronê akustyczn¹ bo pó�ni
ej nic nie da siê zrobiæ. (Pytanie z dnia 10.03.2015)

ODPOWIED•

Szanowny Panie,

Podejmujemy podobne dzia³ania jak Marki. Niestety, niedawno zmieni³y siê przepisy dotycz¹ce ochrony akustycznej, zdec
ydowanie je ³agodz¹c. Jest to niezale¿ne od jakichkolwiek dzia³añ gminy. 
Co do kanalizacji: prze³o¿ona zosta³a pod terenem przysz³ej trasy S8 czê�æ instalacji umo¿liwiaj¹ca pod³¹czenie mieszkañców tamtych okoli
c po wybudowaniu trasy i je�li bêd¹ zg³oszenia chêci pod³¹czenia od istotnej ilo�ci mieszkaj¹cych tam osób, to inwestycja zostanie przez spó³
kê wdro¿ona, bo nie ma w tym zakresie ¿adnych przeszkód. 

Grzegorz Dudzik - Burmistrz Miasta Zielonka
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